
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 10 2014 

 

Tid: 2014-12-08  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 380 hos Mats                       Mats Larsson                                         

Ordf/sekr      Rolf Brehmer                                            Niklas Lundgren 

                                                                                       Krister Björne 

                                                                                       Ola Laggar 

                                                                                                         Elisabeth Feichter 

                                                                                        Melker Solem 

                                                                                        Mattias Pålsson 

 

§92  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§93 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§94 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                  

 

§ 95 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    

 

Värmesektionen      Vattenfall har lämnat ett förslag på olika åtgärder för att optimera  vårt  

                                 värmesystem. Termiska ventiler i ändpunkterna bör installeras. 

                                 Ventilbytet  är genomfört. Erfarenheterna på denna korta tid är positiva. 

                                 Problem med shuntmotorn  i en Undercentral. 

                                    

Ekonomi                   Kassören informerade om det ekonomiska läget (ok). 

                                 (på nästa möte diskuteras budgetförslaget för 2015) 

                               

                                                                                                                                                                      

Miljö                       Byte av belysning på bollplan är på gång (Årsmötesbeslut). 

                                Parkeringsmoralen har blivit bättre. 

                                 

                                 

Garage                  Garageport är påkörd i länga 6. Skadorna visade sig vara små. Inga  

                              ytterligare åtgärder behövs. 

                              Elbilars krav på el diskuterades. Kan kräva renovering av elledningarna.  

                              

                               

Fiber                      Intet 

 

 

§96  Post och annat  
Intet 

 

 



 §97 Uppdragslistan  

 Intet 

 

§ 98 Övriga frågor. 

Mossbladet utdelas före jul (sekr) 

Värmeavläsning  tisdag 16/12 1900—2100. Värme svarar för information mm. 

Ordf kontaktar valberedningen. 

 

§ 99  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

1  2015                                 01-12                               Rolf 

2                                           02-16                              Andreas 

Årsmöte                               03-11                              Ingmar bokat Midgård 

 

 

§ 100  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

   

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                         Mats Larsson 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


